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Protokół z LXXXIX (89) posiedzenia Zgromadzenia 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” 

w dniu 21 grudnia 2022 roku 

 

 

1. Otwarcie Zgromadzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

Posiedzenie Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Czysty Region” odbyło się w Sali 

posiedzeń Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Piramowicza 32. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, spotkanie nagrywano. 

Na posiedzeniu Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Czysty Region” (w dalszej części 

protokołu zwanym Zgromadzeniem) spośród 24 osób uprawnionych do udziału, obecnych było 

17 Członków, wg listy obecności załączonej do protokołu (Załącznik Nr 1 do protokołu), 

Zgromadzenie, zatem było prawomocne. 

 

Prócz członków Zgromadzenia na posiedzeniu obecni byli: 

1. Karina Kacperczyk, 

2. Ewa Dudzińska, 

3. Mikołaj Miścicki, 

 

2. Zgłaszanie i rozpatrywanie wniosków do porządku obrad 

1. Otwarcie Zgromadzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Zgłoszenie i rozpatrywanie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  LXXXVII (87)  posiedzenia Zgromadzenia. 

4. Przyjęcie protokołu z  LXXXVIII (88)  posiedzenia Zgromadzenia. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 z autopoprawką: 

1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026,  

2) Odczytanie i omówienie autopoprawki do tego projektu, 

3) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026. 
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4) Odczytanie opinii poszczególnych komisji do projektu wieloletniej prognozy 

finansowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026, 

5) Odczytanie stanowiska Zarządu do opinii poszczególnych komisji do projektu 

wieloletniej prognozy finansowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-

2026, 

6) Głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały, 

7) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 z autopoprawką. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie planu finansowego Związku Międzygminnego „Czysty 

Region” na rok 2023 z autopoprawką: 

1) Odczytanie projektu planu finansowego Związku Międzygminnego „Czysty Region” na 

rok 2023, 

2) Odczytanie i omówienie autopoprawki do tego projektu, 

3)  Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” 

na rok 2023, 

4) Odczytanie opinii poszczególnych komisji do projektu budżetu Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023, 

5)  Odczytanie stanowiska Zarządu do opinii poszczególnych komisji do projektu budżetu 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023, 

6) Głosowanie nad autopoprawką do projektu, 

7) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Związku Międzygminnego „Czysty 

Region” na rok 2023 z autopoprawką. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia składki inwestycyjnej wnoszonej przez Gminę 

Walce. 

8. Informacja Przewodniczącego Zarządu o działaniach Związku w okresie pomiędzy 

posiedzeniami Zgromadzenia. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad, w powyższym brzmieniu, Członkowie Zgromadzenia otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o zwołaniu posiedzenia. 
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W tym miejscu Przewodnicząca Zgromadzenia zapytała Członków Zgromadzenia czy mają 

jakieś wnioski lub uwagi do przedstawionego porządku obrad. Nikt ze Zgromadzonych nie 

zgłosił żadnych wniosków bądź uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z  LXXXVII (87)  posiedzenia Zgromadzenia 

Przewodnicząca Zgromadzenia w tym punkcie zwróciła się do Zgromadzonych z pytaniem  

o to czy ktoś wnosi uwagi do projektu protokołu z LXXXVII (87) posiedzenia Zgromadzenia, 

a który to protokół został przesłany Członkom drogą elektroniczną celem wcześniejszego 

zapoznania się z jego treścią. Nikt ze Zgromadzonych nie wniósł uwag.  

Przewodnicząca Zgromadzenia poddała pod głosowanie projekt protokołu z LXXXVII (87): 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Tomasz Kandziora, Piotr Kanzy, Norbert Koston, Artur Maruszczak, 

Michał Nowak, Sabina Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy 

Treffon, Joachim Wojtala 

NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman 

 

4. Przyjęcie protokołu z  LXXXVIII (88)  posiedzenia Zgromadzenia 

Przewodnicząca Zgromadzenia w tym punkcie zwróciła się do Zgromadzonych z pytaniem  

o to czy ktoś wnosi uwagi do projektu protokołu z LXXXVIII (88) posiedzenia Zgromadzenia, 

a który to protokół został przesłany Członkom drogą elektroniczną celem wcześniejszego 

zapoznania się z jego treścią. Nikt ze Zgromadzonych nie wniósł uwag.  

Przewodnicząca Zgromadzenia poddała pod głosowanie projekt protokołu z LXXXVIII (88): 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Tomasz Kandziora, Piotr Kanzy, Norbert Koston, Artur Maruszczak, 

Michał Nowak, Sabina Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy 

Treffon, Joachim Wojtala 

NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 z autopoprawką: 

 

1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 

Przewodnicząca Zgromadzenia zaproponowała, aby Przewodnicząca Zarządu przedstawiła 

jedynie główne założenia projektowanej uchwały, ponieważ wszyscy otrzymali materiały w tej 

sprawie i mogli się z nimi zapoznać. 

Zgromadzeni nie wnieśli zastrzeżeń w stosunku do powyższej propozycji. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że jeżeli chodzi o planowany na przyszły rok budżet to 

dochody zaplanowano w wysokości 61 455 635,65 zł, w tym dochody bieżące w wysokości 

53 130 981,71 zł. Główną pozycją w dochodach bieżących są opłaty od właścicieli 

nieruchomości za świadczenie usług za zagospodarowanie i odbiór odpadów, roczna składka 

członkowska gmin, która wyniesie 1 616 100,00 zł oraz dochody bieżące uzyskane w ramach 

realizacji PSZOK-ów z RPO na terenie gminy Pawłowiczki, Ujazd, Izbicko, Reńska Wieś,  

a także programów edukacyjnych, np., „Mamy rady na odpady” i „Odpady jako cenny 

surowiec”. W ramach wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2026 dochody ogółem 

wyniosą 61 342 440,15 zł, dochody bieżące w wysokości 53 017 787,21 zł oraz dochody 

majątkowe, które są planowane głównie ze środków z RPO pozyskanych w ramach funduszy 

unijnych.  

 

2) Odczytanie i omówienie autopoprawki do tego projektu 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że autopoprawka do omawianego projektu uchwały 

dotyczy przesunięcia środków w kwocie 113 194,50 zł w ramach dotacji celowych w ramach 
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środków z funduszy unijnych do realizacji na rok 2023- to dotyczy wydatków bieżących. 

Natomiast przy wydatkach majątkowych zwiększymy wydatki na budowę PSZOK  

w Reńskiej Wsi, ponieważ tam wyniknęły dodatkowe prace, które musimy wykonać, więc te 

środki musieliśmy tutaj zawrzeć. Ponadto będziemy jeszcze przesuwać wydatki z Polskiego 

Ładu między paragrafami w kwocie 275.701,50 zł. 

 

3) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 

Przewodnicząca Zgromadzenia zaproponowała, jeśli Członkowie Zgromadzenia się zgodzą, 

aby odczytać tylko sentencję Uchwały RIO. 

Zgromadzeni zgodzili się z powyższą propozycją. 

Przewodnicząca Zarządu odczytała sentencję Uchwały Nr 349/2022 Składu Orzekającego RIO 

w Opolu z dnia 15 listopada 2022 r. w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” na 

lata 2023-2026 wraz z uzasadnieniem. 

 

4) Odczytanie opinii poszczególnych komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej na 

dzisiejszym posiedzeniu, Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła Przewodniczącą Zarządu  

o odczytanie opinii tejże Komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 

Przewodnicząca Zarządu odczytała Uchwałę nr 1/2022 Komisji Finansowo-Gospodarczej  

z dnia 5 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023-2026 r.  

 

5) Odczytanie stanowiska Zarządu do opinii poszczególnych komisji do projektu 

wieloletniej prognozy finansowej Związku Międzygminnego „Czysty Region”  

na lata 2023-2026 

Przewodnicząca Zgromadzenia oddała głos Przewodniczącej Zarządu. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że w związku z tym, iż Komisja Finansowo-Gospodarcza 

nie miała żadnych uwag do projektu uchwały, Zarząd nie miał powodu, aby odnosić się do 

stanowiska Komisji. 
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Przewodnicząca Zgromadzenia zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi lub wnioski do odczytanych 

punktów. 

Nikt nie wniósł uwag ani wniosków. 

 

6) Głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Tomasz Kandziora, Norbert Koston, Artur Maruszczak, Michał Nowak, 

Sabina Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy Treffon, Joachim 

Wojtala 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kanzy 

NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na lata 2023-2026 z autopoprawką 

Przewodnicząca Zgromadzenia poddała pod głosowanie projekt Uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” na 

lata 2023-2026 z autopoprawką: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Tomasz Kandziora, Norbert Koston, Artur Maruszczak, Michał Nowak, 

Sabina Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy Treffon, Joachim 

Wojtala 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kanzy 
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NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie planu finansowego Związku Międzygminnego 

„Czysty Region” na rok 2023 z autopoprawką: 

1) Odczytanie projektu planu finansowego Związku Międzygminnego „Czysty Region”  

na rok 2023 

Przewodnicząca Zgromadzenia oddała głos Przewodniczącej Zarządu. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że dochody na 2023 rok zaplanowano w wysokości  

61 455 635,65 zł, z czego dochody bieżące w kwocie 53 130 981,71 zł oraz dochody majątkowe 

w wysokości 8 324 653,94 zł. Jeżeli chodzi o wydatki to zaplanowano je w wysokości  

61 455 635,65 zł, w tym wydatki bieżące w wysokości 51 000 790,99 zł i wydatki majątkowe 

w wysokości 10 454 844,66 zł. Wynik finansowy będzie równy 0 - nie planujemy ani nadwyżki, 

ani deficytu. Wydatki majątkowe głównie dotyczą realizacji budowy PSZOK-ów w gminie 

Pawłowiczki, Ujazd, Izbicko i w Reńskiej Wsi oraz wdrożenia programu zintegrowanego, który 

opiera się na systemie informatycznym, który będzie wykorzystany do realizacji naszych zadań.  

Przewodnicząca Zgromadzenia zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania do przekazanych 

informacji  

Nie było pytań ani uwag. 

 

b) Odczytanie i omówienie autopoprawki do tego projektu 

Przewodnicząca Zgromadzenia oddała głos Przewodniczącej Zarządu. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że autopoprawka do tego projektu uchwały stanowi 

konsekwencję wcześniej omówionej autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej.  

 

c) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023 

Przewodnicząca Zgromadzenia zaproponowała, aby odczytać tylko sentencję Uchwały RIO. 

Zgromadzeni zgodzili się z powyższą propozycją. 

Przewodnicząca Zarządu odczytała sentencję Uchwały Nr 348/2022 Składu Orzekającego RIO 

w Opolu z dnia 15 listopada 2022 r. w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Związku Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023. 
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d) Odczytanie opinii poszczególnych komisji do projektu budżetu Związku Międzygminnego 

„Czysty Region” na rok 2023 

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła Przewodniczącą Zarządu o odczytanie opinii tejże 

Komisji do projektu budżetu Związku Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023. 

Przewodnicząca Zarządu odczytała Uchwałę nr 2/2022 Komisji Finansowo-Gospodarczej  

z dnia 5 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o projekcie planu finansowego Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023. 

 

e) Odczytanie stanowiska Zarządu do opinii poszczególnych komisji do projektu budżetu 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023 

Przewodnicząca Zgromadzenia oddała głos Przewodniczącej Zarządu. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że w związku z tym iż Komisja Finansowo-Gospodarcza 

nie miała żadnych uwag do projektu uchwały, Zarząd nie miał powodu, aby odnosić się do 

stanowiska Komisji. 

Przewodnicząca Zgromadzenia zapytała czy ktoś ma jakieś uwagi lub wnioski do odczytanych 

punktów. 

Nikt nie wniósł uwag ani wniosków. 

 

f) Głosowanie nad autopoprawką do projektu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Piotr Kanzy, Norbert Koston, Artur Maruszczak, Michał Nowak, Sabina 

Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy Treffon, Joachim Wojtala 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Kandziora 

NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman 
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Pan Tomasz Kandziora z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w systemie 

eSesja, poinformował, że oddaje głos „za” 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Związku Międzygminnego „Czysty 

Region” na rok 2023 z autopoprawką 

Przewodnicząca Zgromadzenia poddała pod głosowanie projekt Uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Związku Międzygminnego „Czysty Region” na rok 2023 z autopoprawką: 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Tomasz Kandziora, Piotr Kanzy, Norbert Koston, Artur Maruszczak, 

Michał Nowak, Sabina Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy 

Treffon, Joachim Wojtala 

NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia składki inwestycyjnej wnoszonej przez 

Gminę Walce 

Przewodnicząca Zarządu oddała głos Przewodniczącej Zarządu. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że mamy już możliwość, aby gminy mogły partycypować 

w kosztach związanych z działaniami inwestycyjnymi na terenie tych gmin, głównie podczas 

budowy PSZOK-ów. Gmina Walce jest pierwszą taką gminą, której Rada w uchwale z dnia  

30 listopada wyraziła chęć wniesienia składki inwestycyjnej na pokrycie kosztów realizacji 

PSZOK na terenie gminy Walce. Jest to kwota 86 500,00 zł 

Przewodnicząca Zgromadzenia otworzyła dyskusję. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca Zgromadzenia poddała projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Dysarz, Joanna Hariasz, Gabriela Helbin-Golasz, Hubert Ibrom, Wojciech Jagiełło, 

Łukasz Jastrzembski, Tomasz Kandziora, Piotr Kanzy, Norbert Koston, Artur Maruszczak, 

Michał Nowak, Sabina Nowosielska, Brygida Pytel, Ewa Stogniew, Marek Śmiech, Jerzy 

Treffon, Joachim Wojtala 

NIEOBECNI (7) 

Magdalena Chudowska, Rajmund Frischko, Halina Mińczuk, Zbigniew Romanowicz, Michał 

Tul, Ireneusz Wiśniewski, Sybila Zimerman. 

 

8. Informacja Przewodniczącego Zarządu o działaniach Związku w okresie pomiędzy 

posiedzeniami Zgromadzenia 

Przewodnicząca Zgromadzenia oddała głos Przewodniczącej Zarządu. 

Przewodnicząca Zarządu w pierwszej kolejności przybliżyła temat realizacji inwestycji 

budowy PSZOK-ów. Wskazała, że w październiku rozpoczął funkcjonowanie PSZOK  

w gminie Leśnica. W gminie Walce otwarcie PSZOK ma nastąpić 9 grudnia. 

Najprawdopodobniej w pierwszej połowie stycznia będziemy mogli przejąć pod zarząd 

PSZOK, który jest realizowany właśnie przez gminę Tarnów Opolski. W Reńskiej Wsi, myślę, 

że w pierwszym kwartale oddamy PSZOK. Na trzy kolejne PSZOKi złożyliśmy wnioski  

o dofinansowanie w ramach konkursu „Poprawa gospodarowania odpadami komunalnymi”,  

tj. budowa PSZOK w Ujeździe, w Pawłowiczkach i w Izbicku. Na wszystkie trzy otrzymaliśmy 

dofinansowanie i w tym roku chcemy jeszcze ogłosić postępowania, aby wyłonić wykonawców 

na realizację tych PSZOK-ów, ponieważ termin ich realizacji jest bardzo krótki- do końca 

czerwca 2023 r. Jeżeli chodzi o inne programy w ramach środków unijnych to aktualnie 

wdrażamy zintegrowany system informatyczny do zarządzania gospodarką odpadami. 

Zakupiliśmy już sprzęt, wdrażamy środowisko serwerowe i systemowe. Od stycznia chcemy 

już zacząć pracować w nowym systemie opracowanym w ramach wspomnianego projektu. 

Jeżeli chodzi o programy edukacyjne to też się tutaj bardzo dużo dzieje. W październiku odbyły 

się prelekcje dla dzieci szkół podstawowych w temacie prawidłowego gospodarowania 

odpadami.  Odbyła się również akcja wymiany elektroodpadów na sadzonki. Braliśmy udział  

z naszym stoiskiem w ramach projektu „Mamy rady na odpady” podczas gali wręczenia nagród. 

Od 16 listopada do 16 grudnia realizowaliśmy warsztaty edukacyjne o tematyce „zero waste” 

dla dzieci i seniorów z terenu województwa opolskiego (120 spotkań,  w których udział weźmie 

łącznie ponad 2000 mieszkańców). Te zajęcia były prowadzone we wszystkich gminach 
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członkowskich. W listopadzie rozpoczęto realizację szkolnego programu edukacyjnego 

„Segregujemy i uczymy segregować”, to jest program skierowany do placówek oświatowych 

w województwie opolskim. Od początku grudnia na terenie wszystkich gmin członkowskich 

Związku organizowane są eko-gry terenowe pn. „Eko Mistrzowie i Podejrzanie Brudny 

Diament". 

Przewodnicząca Zgromadzenia podziękowała za dobrze i sprawnie prowadzone akcje 

edukacyjne.  

 

12.Wolne wnioski 

Pan Tomasz Kandziora zapytał czy zaplanowane na 17 posiedzenie w KIO się odbyło? 

Przewodnicząca Zarządu odpowiedziała, że nie, ponieważ wniosek został wycofany. 

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła, aby Przewodnicząca Zarządu przybliżyła ten temat 

obecnym. 

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że jeden z wykonawców podważa prawidłowość 

wykonania głoszenia o przetargu w trybie in-house dla naszej Spółki. W związku z tym złożył 

wniosek do KIO o rozstrzygnięcie oraz wynajął kancelarię, która miałaby się tymi sprawami 

zająć. Chodziło o cztery gminy. Zaczęło się od gminy Pawłowiczki. Dotyczy to gmin, które 

obsługuje firma Strach, czyli Izbicko, Pawłowiczki, Leśnica i Cisek. Kontrakt z firmą Strach 

miał się zakończyć z końcem grudnia, wcześniej wiedział, że będzie to w innym trybie 

przekazane do realizacji i w związku z tym podjął takie działania. Zarząd spotkał się  

z właścicielem tej firmy. Gmina Pawłowiczki jest już rozstrzygnięta. Od lutego nasza Spółka 

to przejmie, ponieważ niespodziewane warunki pogodowe wydłużyły możliwość odbioru 

odpadów. Jeszcze w styczniu firma Strach będzie ją obsługiwać, natomiast od lutego przejmie 

to Spółka. Co do tych trzech gmin to prawdopodobnie jeszcze ogłosimy przetarg na ich obsługę. 

Nasza Spółka natomiast w przyszłym roku nie będzie brała udziału w przetargach dotyczących 

tych trzech gmin. 

Przewodnicząca Zgromadzenia nadmieniła, że nie są też w stanie tego obsłużyć, ponieważ 

musieliby zakupić kilka innych samochodów. Może w bliskiej przyszłości będą w stanie 

przejąć jedną czy drugą gminę, ale jeszcze nie teraz. Udało się namówić Zarząd, aby zmienił 

plan finansowy. Zresztą takie było też założenie, że Spółka, która należy do nas wszystkich 

powinna obsługiwać nas wszystkich, ale czasami fizycznie nie da się tego zrealizować. Nie 

można też wszystkiego łapać bez uszczerbku na jakości a nam na jakości też bardzo zależy. Na 

razie nie są finansowo przygotowani, aby przejąć wszystkie gminy.  

Przewodnicząca Zarządu wskazała, że Spółka od stycznia przejmie Pawłowiczki i Walce. 
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Pan Tomasz Kandziora powiedział, że odbył rozmowę telefoniczną z anonimowym rozmówcą, 

który poinformował go że Związek działa na szkodę mieszkańców a Spółka jego zdaniem 

nieprawnie przejmuje obsługę kolejnych sektorów i zawiązał się nieformalny związek anty-

„Czysty Region”, który będzie prowadził działalność informacyjną, destrukcyjną przeciwko 

Związkowi, ponieważ uważają, że praktyki monopolistyczne są stosowane i formalnie źle się 

dzieje, a on oczekuje zdecydowanego poparcia wójtów i burmistrzów, którzy powinni wesprzeć 

swoich mieszkańców przeciwko Związkowi. Rozmówca powiedział, że w najbliższym czasie 

dowiemy się o pierwszych inicjatywach ich związku.  

Przewodnicząca Zgromadzenia poprosiła, aby w połowie stycznia przesłać Członkom 

Zgromadzenia aktualizację stawek jakie są na naszym terenie.  

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

    

11. Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Zgromadzenia podziękowała Zgromadzonym 

za przybycie i o godz. 13:51 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono.                                        

  

 

                                                         Przewodnicząca Zgromadzenia 

      Związku Międzygminnego „Czysty Region” 

 

           Sabina Nowosielska (-) 

 

 

 

                                                     
Protokołowała 

Grażyna Styczyńska (-)                   

 

 

 

 


